

ABTECH GmbH
Gehäuse + Zubehör
Dünner Kirchweg 11
32257 Bünde
Telefon 052 23/7 50 16-18
Telefax 052 23/7 50 19
E-Mail: abtech@abtech.de

Bestätigung von Konfliktmineralien Konformität

Nach der Dodd / Frank Wall Street Reform § Consumer Protection Act, bestätigen wir, dass alle Artikel und die jeweiligen Verpackungen keine der geltenden Mineralien aus Ländern enthalten, welche unten aufgeführt sind:

Bestätigt wird: **Gold, Tantal, Zinn und Wolfram**, aus den Ländern: **Demokratische Republik Kongo, Ruanda, Burundi, Zentralafrikanische Republik, Sudan, Tansania, Republik Kongo (nicht identisch mit Dem. Rep. Kongo), Uganda, Sambia.**

Declaration of REACH SVHC Conformity

According to the Dodd/Frank Wall Street Reform & Consumer Protection Act, we hereby confirm that all articles and the respective packaging contain none of the applicable minerals from countries listed below.

The four materials which need to be declared are: **Gold, Columbite-Tantalite (Coltan), Cassiterite and Wolframite**, if they come from any of the nine following countries: **Democratic Republic of Congo, Rwanda, Burundi, Central African Republik, Sudan, Tanzania, Congo Republic (Not same as Dem. Rep. Congo), Uganda, Zambia.**

Abtech GmbH

Dokument erstellt: 2015